



भारत का राजदूतावास, मॉस्को, रूस
आर्थिक एवं वाणिज्यिक निकाय

Embassy of India, Moscow, Russia
Economic and Commercial Wing

Посольство Индии в Москве, Россия
Отдел экономики и коммерции

No. MOS/E&C/225/11/2024

25 November 2024

The Embassy of the Republic of India to the Russian Federation presents its compliments to the Ministry of Agriculture of the Russian Federation and has the honour to inform that the Trade Promotion Council of India (TPCI) is organizing the 8th edition of its annual trade show 'IndusFood' scheduled to be held in New Delhi on 8th -11th January, 2025.

IndusFood is an international stage for companies from India and other countries companies to connect with global buyers, explore new markets, and expand their reach. It facilitates cross-border partnerships and investment opportunities. Over 1800 Indian and international food & beverages Exporters will showcase their products in physical mode. Over 30 countries will also be setting up their pavilions where foreign exhibitors will showcase their food & beverages products and technology. Along with the food exhibition, special sections of the event will be devoted to food production technology, equipment and packaging. More information and Buyers registration form are available by the link <https://indusfood.co.in/why-visit/#apply-as-buyer>

For further queries/information, Mr. Suresh Kumar Makhijani, Joint Director General of TPCI (internationaldivision@tpci.in) may be contacted. The Embassy may be contacted telephonically (+7 495 783 75 35 ext. 363) or via email (i@india-russia.ru).

The Embassy of the Republic of India to the Russian Federation avails itself of this opportunity to renew to the Ministry of Agriculture of the Russian Federation the assurances of its highest consideration.

Ministry of Agriculture of the Russian Federation, Moscow

[Kind attention: Mr. Maxim Markovich,

Director, Department of International Cooperation and Agricultural Exports Promotion]

Copy:

**Federal Service for Veterinary and Phytosanitary Surveillance
of the Russian Federation, Moscow**

[Kind attention: Mr. Sergey Dankvert, Deputy Head]

Chamber of Commerce and Industry of the Russian Federation

[Kind attention: Mr. Sergey Katyrin, President]

Moscow Chamber of Commerce and Industry, Moscow

[Kind attention: Mr. Vladimir Platonov, President,
Moscow Chamber of Commerce and Industry]

All-Russian public organization "Business Russia", Moscow

[Kind attention: Ms Nonna Kagramanyan, Vice-President]

Ministry of Foreign Affairs of the Russian Federation, Moscow

[Kind attention: Second Asia Department]

Executive bodies of regions of the Russian Federation



105 064, मॉस्को, वोरन्तसोवो पोल्ये, 4c2
105 064, Moscow, Vorontsovo Polye, 4c2
105 064, Москва, Воронцово Поле, 4c2

eco.moscow@mea.gov.in
eco1.moscow@mea.gov.in
com.moscow@mea.gov.in
com1.moscow@mea.gov.in

फ़ोन/Tel./Тел.: +7 (495) 783-75-34
फैक्स/Fax/Факс: +7 (495) 916-10-50
www.indianembassy-moscow.gov.in

№ MOS/E&C/225/11/2024

25 ноября 2024 г.

Посольство Республики Индии в Российской Федерации свидетельствует своё уважение Министерству сельского хозяйства Российской Федерации и имеет честь сообщить, что Совет по содействию торговле Индии (TPCI) организует 8-ю ежегодную торговую выставку «IndusFood», которая пройдет в Нью-Дели с 8 по 11 января 2025 года.

IndusFood — это международная площадка для компаний из Индии и других стран, где они могут связаться с мировыми покупателями, изучить новые рынки и расширить свое присутствие. Она способствует трансграничному партнерству и инвестиционным возможностям. На выставке более свою продукцию представят более 1800 индийских и международных экспортеров продуктов питания и напитков. Более 30 стран также разместят свои павильоны, где иностранные экспоненты представят свои продукты питания, напитки и технологии. Наряду с выставкой продуктов питания специальные разделы мероприятия будут посвящены технологиям пищевого производства, оборудованию и упаковке. Более подробная информация и форма регистрации покупателей доступны по ссылке <https://indusfood.co.in/why-visit/#apply-as-buyer>

По возникающим вопросам следует связываться с г-ном Сурешем Кумаром Махиджани, совместным генеральным директором TPCI (internationaldivision@tpci.in). С Посольством можно связаться по телефону (+7 495 783 75 35 доб. 363) или по электронной почте (i@india-russia.ru).

Посольство Республики Индии в Российской Федерации пользуется случаем, чтобы возобновить Министерству сельского хозяйства Российской Федерации уверения в своём высочайшем уважении.

Министерство сельского хозяйства Российской Федерации, Москва

[Внимание: г-на Максима Марковича,
Директора Департамента международного сотрудничества и развития экспорта продукции АПК]

Копия:

**Федеральная служба по ветеринарному и фитосанитарному надзору
Российской Федерации, Москва**

[Внимание: г-на Сергея Алексеевича Данкверта, Руководителя]

Торгово-промышленная палата Российской Федерации, Москва

[Внимание: г-на Сергея Катрырина, Президента]

Московская торгово-промышленная палата, Москва

[Внимание: г-на Владимира Платонова, Президента]

Общероссийская общественная организация «Деловая Россия», Москва

[Внимание: г-жи Нонны Каграманян, вице-президента]

Министерство иностранных дел Российской Федерации, Москва

[Внимание: Второго департамента Азии]

Органы исполнительной власти субъектов Российской Федерации